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PRECS I PREGUNTES GM CUP-AMUNT 
Ple febrer 2025

Precs: 

1- Demanem que es retirin els cartells de prohibit jugar a pilota.

2- Demanem que es revisin, arreglin i renovin els parcs infantils del nucli antic del 
poble.

3- Demanem que s’arregli i dignifiqui el parc Fèlix Cucurull.

4- Demanem que es canviï la regulació dels aparcaments de la zona del CAP de zona 
blava de pagament a regulació horària amb rellotge.

5- Demanem que es repintin els jocs pintats a terra de la zona coberta de la Riera.

6- Hem vist aquests dies com la façana de l’ajuntament s’il·luminava amb motiu del Dia 
Internacional de les Cardiopaties Congènites o contra el Càncer Infantil. Demanem a 
l’ajuntament que més enllà de fer aquest gest simbòlic s’impliqui més en aquestes 
lluites generant activitats que ens ajudin a sensibilitzar la ciutadania.

 També els demanem que no oblidin el dia de les Malalties Minoritàries que és el 
pròxim “29” de febrer per donar visibilitat als més invisibles.
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Preguntes: 

1- Ens poden dir quin ha estat el sobrecost del sostre del pavelló i si l’empresa que 
va fer l’obra se’n fa responsable?

2- Poden explicar-nos com ha anat la reunió amb AGBAR? Han fet arribar al 
consistori ja l’informe sobre l’estat de la xarxa i les inversions dels últims anys?

3- Hi ha diverses famílies Arenyenques que no tindran plaça aquest primer 
semestre del curs a les llars d’infants, ens pot dir com actuarà la regidoria 
d’educació i quina resposta donarà als infants que no obtinguin plaça?

4- Poden dir-nos quin és el flux de circulació de vehicles de motor a la riera, la NII 
i el polígon de Valldegata des de l’alliberament dels peatges a l’autopista?

5- Quantes empreses han demanat poder desenvolupar la seva activitat econòmica 
comprant una parcel·la a la part per desenvolupar del polígon Valldegata Draper?

 Arran del canvi d’usos, hi ha empreses que s’hi han interessat?, poden dir-nos 
la seva activitat econòmica?

 Quina és la feina feta des de promoció econòmica per a desenvolupar l’activitat 
en aquella zona?

6- Ens poden dir quan es farà efectiva l’entrega dels horts a les persones que els 
ha tocat?

7- Respecte a la consulta pública prèvia a l’elaboració reglament del consell 
municipal de salut: S’ha fet arribar alguna aportació?


